
Boligudvalget

Til: Boligministeren

Dato: 9. december 2020

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

BOU alm. del

Spørgsmål 27
Vil ministeren i forlængelse af uddannelses- og forskningsministerens besvarelse af UFU
alm. del – spørgsmål 43 oplyse, hvad regeringen vil gøre for at hjælpe Københavns
Universitet med de huslejestigninger, som skyldes skandale-byggeriet på Niels Bohr
bygningen, og vil ministeren endvidere oplyse, om ministeren er enig i, at man skylder
universitetet at fjerne huslejestigningen, når Rigsrevisionen så klart konkluderer, at det er
Bygningsstyrelsens dårlige styring, der har ledt til fordyrelsen?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Eva Flyvholm (EL).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Eva.Flyvholm@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Søren Egge Rasmussen
formand
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